
معاون اول رییس جمهور:

توضیح  کلانتری

دستگیر شد

کار بزرگ دیه گو 

سفر مارادونا به تهران

قصه پیراهن مارادونا 

لیست سیاه 

دولت آینده 

خرید  با پول؟!

عیســی کلانتری گفت : پخش چهل ثانیه از مصاحبه دو ســاعته مربوط به سه 
سال قبل بنده، باعث سوءبرداشت می شود.اگر این کلیپ تقطیع شده، موجب تکدّر 
خاطر شــده، عذرخواهی می کنم.اینکه آمریکا، شــوروی و حتی اسراییل، سعی در 
دخالت در انقلاب را داشته اند بر کسی پوشیده نیست.منظور من این بود که رهبری 
امــام )ره( اجازه نداد آمریکا میوه انقــلاب را به نفع خود بچیند.بنده مقلد امام بوده 
ام؛ ســال ۱۳۶۰ تصمیم گرفتم از آمریکا به ایران بازگردم؛ نه منتی بر کسی دارم و نه 

اصراری برای مسئولیت.

محمدجواد رشیدی، رییس سابق اداره امنیت حفاظت قوه و رییس فعلی حفاظت 
شوراهای حل اختلاف به اتهام اخذ رشوه در پرونده  طبری از نیازآذری دستگیر شد.

تنها چیزی که از وصیت نامه مارادونا به بیرون درز کرده این بوده که درخواست داشته 
جنازه اش را مومیایی کنند. ظاهرا اما تکلیف مال و اموال او هم مشخص شده است. سال 
گذشته بعد از آنکه دختر مارادونا اعلام کرد، پدرش با این سبک زندگی به زودی می میرد، 
دیه گو در رســانه ها اعلام کرد، حالش خوب اســت و قرار نیست بمیرد. او در مصاحبه با 
رسانه های آرژانتینی همچنین گفت قرار است بعد از مرگ، تمام اموال خود را وقف کند. 
مارادونا گفت: »قصد دارم تمام چیزهایی را که در زندگی ام به دست آورده ام، وقف کنم 

تا وقتی مردم، مردم به یکدیگر بگویند که چه کاری انجام دادم.«

در سال ۲۰۱۳ مسئولان فدراسیون فوتبال و در راس آن ها علی کفاشیان، رئیس 
این فدراسیون ادعا کردند دیه گو مارادونا قرار است به تهران سفر کند. قرعه کشی 
جام جهانی مشــخص کرد، تیم ملی با آرژانتین، بوسنی و نیجریه هم گروه است. در 
آن زمان قرار بود مراســمی برای رونمایی از لباس تیم ملی برگزار شــود و کفاشیان 
گفت، از مارادونا دعوت کرده اند. حتی خبر رسید اسپانسر لباس ها ۱۰۰ هزار دلار 
هم به دیه گو خواهد داد. این خبر در رســانه های ایران با واکنش شــدید دیه گو در 
امارات روبرو شد. او گفت: »گزارش مطبوعات ایران دروغ و بی اساس است. حتی 
فکر این که پیراهن کشور خودم را به هر قیمتی بفروشم غیر ممکن است. من به این 

دروغ ها عادت کرده ام. پیراهن آرژانتین را با هیچ قیمتی عوض نمی کنم.«

محسن بهاروند، مسئول وقت سفارت ایران در آرژانتین که سال ها قبل دیداری با 
مارادونا داشــته زمانی که هنوز مراســم تشییع جنازه مارادونا در آرژانتین انجام نشده بود، 
گفت :  در ملاقات با مارادونا اولین چیزی که برایم تعجب آور بود، همین چهره ایشان از 
نزدیک بود که چهره ای زیباتر و مهربان تر داشت. بعد از صحبت کوتاهی که با هم کردیم 
ایشان پیراهنی با نام خودش و شماره ده را اهدا کرد و روی آن نوشت: »برای ملت ایران، از 
صمیم قلب.« و این پیراهن را داد به عنوان هدیه به مردم ایران. در جلسه ای که با احمدی 
نژاد رییس جمهور وقت داشتیم من نمی دانستم که پیراهن مارادونا را به جلسه آورده اند. 
عکاس ها را صدا کردند، آقایان متکی و سبحانی دو طرف پیراهن را گرفتند و در حضور 

عکاسان پیراهن ماردونا به احمدی نژاد تقدیم شد.

شرق نوشت: با پیروزی جو بایدن در انتخابات آمریکا و نزدیک  شدن به زمان تحقق 
وعده بایدن برای رفع تحریم ها علیه ایران و بازگشــت آمریکا به برجام احتمال تصویب 
لوایح چهارگانه نیز قوت گرفته است. معاونت حقوقی رئیس جمهوری در این رابطه تأکید 
کرده که رســیدگی به لوایح چهارگانه رها نشــده و پیگیری ها در جریان است. با تشدید 
تحریم های آمریکا و خروج این کشور از برجام، دو لایحه از لوایح چهارگانه گروه، اقدام 
ویژه مالی بلاتکلیف در مجمع تشخیص مصلحت نظام باقی ماند تا ایران بار دیگر به لیست 

سیاه این سازمان بازگردد.

شــرق نوشــت:دولت آینده ایران بعد از انتخابات ۱۴۰۰ بــا چه مردم و وضعیتی 
روبه روســت؟ با فرض اینکه آمریکا به برجام برگردد، باز هم تغییر اساســی در طبقات 
اجتماعی و مطالبات مردم رخ نخواهد داد، چون مطالبات آنان صرفا اقتصادی نیست. ناگفته 
پیداست بخشی از این خواسته ها اقتصادی است و با بهبود وضعیت معیشتی از رنج مردم 
کاسته خواهد شد؛ اما در نگاه انتقادی آنان به سیاست و سیاست ورزی در ایران، تغییری 
جدی روی نخواهد داد. چه  بسا با بهبود وضعیت اقتصادی دوباره مطالبات مدنی و روح 

عدالت خواهی و آزادی طلبی احیا شود.

واکنش محمد کوثری به ترور فخری زاده: در خصوص نفوذ اطلاعاتی و عملیاتی 
اسرائیل در ایران نمی توانیم بگوییم این نفوذ وجود ندارد.چون مقام معظم رهبری از چند 
سال پیش دائم این مسأله را تأکید کرده و علنی گفته و به مسئولین خیلی توصیه کرده اند که 
باید جلوی نفوذ را بگیریم. خیلی هم گرفته شده و افرادی که چنین عامل شده بودند توسط 
دستگاه های امنیتی دستگیر شده اند. بالاخره با پول یکسری افراد نادان را می خرند و این 
باعث می شود که عامل آنها بشوند؛ اما با هوشیاری سربازان گمنام امام زمان)عج( انشاءالله 

بقیه آنها هم دستگیر خواهند شد و نمی گذارند که این مسیر ادامه پیدا کند.

اخبار ویژه ...

3
تولید داخلی ۹۷ درصد داروهای مورد 

نیاز کشور کاری مهم و ارزشمند است

سرویس سیاسی-   اسحاق جهانگیری در دیدار هیات 
مدیره ســندیکای تولید کنندگان داروهای انسانی با اشاره به 
اهمیت موضوع سلامت،   اظهار داشت: باید قدردان زحمات 

تولید کنندگان بخش دارو در کشور بود که با دلسوزی و تحمل 
سختی ها پای کار ایستاده اند تا مردم به پشتوانه آنها و پزشکان 

و کادر درمان آرامش داشته باشد.

وی بــا بیان اینکه دولت تلاش خواهد کرد تا ارز ۴۲۰۰ 
تومانی بخش بهداشــت و درمان بطور کامل تخصیص یابد، 
گفــت: به هیچ وجه نباید در رونــد تولید داروهای مورد نیاز 
کشور با قیمت مناسب برای مردم وقفه و خللی حاصل شود 
و دولت برای رفع مشکل تولید کنندگان آمادگی لازم را دارد.

معاون اول رییس جمهوری دغدغه دولت را تامین داروی 
با قیمت مناســب و کافی برای مردم دانست و از شرکت های 
خصوصی خواســت تا در ارتباط با بخش خصوصی ســایر 
کشورها در زمینه تامین مواد اولیه برخی داروها اقدامات لازم 

را انجام دهند.
جهانگیری ادامه داد: همواره به همه دســتگاه ها تاکید 
کرده ام در سیاســت گذاری ها نظر مشورتی نهادهای مدنی را 
لحاظ کنند زیرا این مجموعه ها با کمترین درخواست حاضر 
هســتند پیشنهادها و راهکارهای موثری برای حل مشکلات 

ارایه کنند.
در این جلسه هریک از اعضای هیات مدیره سندیکای 
تولید کنندگان داروهای انســانی به طور جداگانه دیدگاه ها و 
مشــکلات خود در زمینه تخصیص و تامین ارز کارخانجات 
داروســازی، کارآفرینی و بومی ســازی فناوری های نوین، 
نیازهای دارویی کشــور، قیمت گذاری دارو، تولید داروهای 
مورد نیاز بیماران مبتلا به کرونا، میزان داخلی ســازی دارو و 

توان ارزآوری این صنعت ارایه کردند.

  معاون اول رییس جمهوری با تاکید بر اهمیت کار شرکت های تولید کننده دارو در کشور گفت: تولید ۹۷ درصد داروهای مورد نیاز کشور در شرایط دشوار تحریم ها و 
شیوع بیماری کرونا کار مهم و ارزشمندی است. 

ســرویس سیاسی-  عضو جامعه روحانیت مبارز درباره نیات عوامل اعلام فراخوان 
علیه دولت روحانی اظهار کرد: بی کاری یک بلاســت که افراد اوقات فراغت شان را گاهی 
در این کارها می گذرانند یا ابراز وجودشــان را با این نوع امور نشــان می دهند. ما برای نقد 
راهکار داریم و همان طور که اشاره کردم با برگزاری کرسی های آزاد اندیشی نتایج خوبی 

از نقدونظر کسب خواهد شد.
در فضای مجازی و شبکه های اجتماعی خبری درباره فراخوان راهپیمایی علیه دولت 
حسن روحانی در روز جمعه دست به دست می شود. سه سال پیش در دی ماه بود که مشابه 
چنین فراخوانی داده شد و تا چند روز بروز آشوب هایی زندگی مردم را مختل کند. همواره 
رهبر انقلاب چنین رویکردهای خلاف قانون را رد کردند و بیان نقد را در چارچوب قانون 

و اخلاق مجاز شمردند.
سیدرضا اکرمی درباره فراخوان راهپیمایی علیه دولت روحانی در قم گفت: وی افزود 
معتقدم براساس قانون اساسی باید تحزب در کشور شکل بگیرد و چند حزب قوی و فعال 
پای کار بیایند و عقاید مردم را نمایندگی کنند. بالاخره مسائلی در جامعه مطرح می شود و 
برخی می خواهند دیدگاه های شان را بگویند اما وقتی زمینه ای برای طرح دیدگاه های شان 

نمی بینند ناچارند از طرقی استفاده کنند که عمدتا کم نتیجه یا بی نتیجه است.
وی با اشاره به رهنمودهای مقام معظم رهبری افزود: رهبر انقلاب بارها به آثار مثبت 
برگزاری کرسی های آزاد اندیشی اشاره کردند و اگر ما این نوع برنامه ها را در رسانه ملی، 
حوزه علمیه، احزاب و دانشگاه ها برپا کنیم، بسیار مفید خواهد بود چون ابعاد مختلف موضوع 

مشخص می شود و نتیجه روشنی هم به دست خواهد آمد.
عضو جامعه روحانیت مبارز درباره نیات عوامل اعلام فراخوان علیه دولت روحانی 
اظهار کرد: بی کاری یک بلاست که افراد اوقات فراغت شان را گاهی در این کارها می گذرانند 
یا ابراز وجودشان را با این نوع امور نشان می دهند. ما برای نقد راهکار داریم و همان طور که 
اشاره کردم با برگزاری کرسی های آزاد اندیشی نتایج خوبی از نقدونظر کسب خواهد شد.

وی با بیان اینکه تهران، قم و مشــهد از شهرهای مهم کشور هستند گاهی اوقات یک 
خبر برای مردم دغدغه و تشویش درست می کند، درباره آثار اجتماعی فراخوان علیه دولت 
روحانی در قم افزود: این مسائل که نتیجه مثبتی ندارند فقط به دلهره و دغدغه مردم می افزاید. 
کارهای ضداخلاقی، توهین، تهمت و مسخره کردن در این برنامه ها انجام می شود در حالیکه 

این کارها راه حل مسائل نیست.
اکرمی تأکید کرد: نخبگان و اندیشمندان جامعه واقعا باید فکری برای این مسائل بکنند. 
ما تا صراط مستقیم را طی نکنیم حتما به راه های کج وکوله، نتیجه و بی خاصیت خواهیم رفت.

رئیس شــورای فرهنگی نهاد ریاســت جمهوری درباره ادعای ولایتمداری طراحان 
فراخوان علیه دولت روحانی گفت: کسی که ولایتمدار است باید ببیند قانون چه می گوید و 
نظر رهبر انقلاب چیست. او باید بنشیند و هزینه و نتیجه را ببیند. وگرنه اتهام زنی به یکدیگر 

خلاف اخلاق و تدین است. این نوع کارها تاکنون نتیجه نداده و نتیجه هم نخواهد داد.

رضا اکرمی عضو جامعه روحانیت مبارز: 

برخی بیکارند می خواهند ابراز 
وجود کنند

سیاسی

برجام۱۴۰۰ 
صادق زیباکلام، فعال سیاسی گفت: هنگامی که نرمش قهرمانانه و برجام ۱۴۰۰ در 
ســال آینده رخ می دهد به صورت طبیعی و در کوتاه مدت نرخ دلار و ســکه کاهش پیدا 
می کند، تحریم ها کاهش پیدا می کند و مراودات بانکی بین ایران و کشورهای جهان دوباره 
رونــق می گیرد. در نتیجه در کوتاه مدت اقتصاد ایران تکان می خورد و رونق اقتصادی به 
وجود می آید. به همین دلیل، این مسأله دارای اهمیت است که این رونق اقتصادی در نهایت 
به نام چه کسانی نوشته می شود. آنچه مشخص است این که این موفقیت به نام روحانی، 

ظریف یا اصلاح طلبان نوشته نخواهد شد.

رحمانی فضلی وزیر کشور:

نشانه های موفقیت طرح محدودیت های 
کرونایی آشکار شده است

سرویس سیاســی- وزیــر کشور با 
حضور در یک برنامه زنده تلویزیونی به ارائه 
گــزارش به مردم از یــک هفته اجرای طرح 

محدودیت های کرونایی پرداخت.
وی با بیــان این که با اجرای این طرح 
همه دستگاه های اجرایی متولی همدیگر را 
پیدا کردند، گفــت: در اجرای طرح دو هفته 
ای محدودیت های کرونایی تمامی هماهنگی 
های مورد نیاز در ســطح اجرای وسیع ملی 

صورت گرفت.
او با اشاره به اینکه عملکرد و هماهنگی 
بیش از ۳۳ دســتگاه اجرایــی در هفته اول 
محدودیت ها خوب بوده است، افزود: طرح 
محدودیت های دو هفته ای ۷حلقه اجرایی 
دارد و لذا روند بستری بیماران کرونایی رو به 

کم شدن است.
رحمانــی فضلی ادامه داد: هم اکنون و 
پس از یک هفته از اجرای طرح، مســیر برای 
همه کاملا مشخص است و این موضوع باعث 
هم افزایی و همکاری های بسیار خوب شده 

که نتایج آن خود را نشان می دهد.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ســتاد مبارزه 
با کرونا همچنین با اشــاره بــه اینکه بحث 
ممنوعیت فعالیت ها و تردد خودروها یکی از 
هفت قسمت طرح است، گفت: در ۱۶۰ شهر 
کــه طرح محدودیت تردد و فعالیت صنوف 
اجرا می شود، روند ابتلای بیماری کرونا رو به 
پایین است و اکنون در استان بوشهر فوتی ها 
به صفر رسیده و در خراسان جنوبی از ۱۶ تا 
۱۷ فوتــی در روز به ۶ و ۷ نفر رســیده ایم و 

روند خوبی در حال اجرا است.
رحمانــی فضلی افــزود: در هفته اول 
مــردم به خوبی در اجرای این طرح کمک و 
۸۰ درصد از آنها خودشان ممنوعیت فعالیت 

صنوف و ترددها را رعایت کردند.
وزیــر کشــور در ادامه بــه طرح منع 
ترددهای شــبانه اشاره کرد و گفت: موضوع 
منع تردد شبانه یک حلقه از یک زنجیره بود، 
وقتی مغازه ها و ادارات در روز تعطیل باشند 
بر همین اســاس مردم شب ها به شب نشینی 
می روند و شــاید به برخی محل هایی بروند 
برای تفریح و این ابتلاء را بیشتر می کند و برای 
جلوگیری از این دورهمی  و شب نشــینی ها 

این طرح به اجرا در آمد.
وی افــزود: در پیش بینی هــا تصــور 
می کردیــم در مرحلــه اول ۶۰ درصد مردم 
این محدودیــت را رعایت می کنند ولی در 
اجرای آن بیش از ۸۰ درصد مردم خودشــان 
ایــن محدودیت را رعایت کردند و در مورد 
افرادی کــه رعایت نکردند بیش از ۵۰ هزار 

مورد تذکر داده شده است.
او درخصوص ایجــاد ترافیک قبل از 
اجــرای محدودیت تردد از ســاعت ۲۱ نیز 

گفت: نفــس تردد در شــهر در اجرای این 
محدودیت خیلی مدنظر نیســت هرچند که 

اثر دارد. 
فرمانده قرارگاه عملیاتی ســتاد مبارزه 
با کرونا درخصــوص محدودیت تردد بین 
شهری افزود: در محدودیت تردد بین شهری 
نیز براســاس آماری که نیروی انتظامی اعلام 
کرده اســت ۸۲ هــزار و ۸۹۲ نفر در اجرای 
این طرح به کار گرفته شــده اند و ۳۵۷۹ نقطه 
کنترل شده است. ۲۶ هزار و ۵۰۰ خودرو نیز 

در شهرهای قرمز جریمه شده اند.
وی همچنیــن در مــورد نظــارت بر 
اجرای طرح محدودیت های جدید کرونایی 
ادامه داد: بیش از ۵۰۰ هزار بازدید تنها توسط 
نیروی انتظامی گزارش شــده و ۲۳۲ هزار و 
۷۵۰ مورد تذکر داده شــده و بیش از ۱۲ هزار 

مورد پلمپ انجام شده است.
رحمانــی فضلی گفت: در شــرایط 
غیرکرونایی و زمانی که مردم آمادگی نداشته 
و اصناف میل به همکاری نداشته باشند اگر 
همه نیروی قهریــه را نیز به کار بگیریم تنها 
۱۰ درصــد اصناف را می توان تعطیل کرد اما 
اکنون بیش از ۸۰ درصــد در حوزه اصناف 
همکاری داشته اند و این در شرایطی است که 
تعطیلی آنها هزینه هایی را برایشان در بر دارد 
که البته این موضوع نیز در دســتورکار دولت 

قرار گرفته است.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد مبارزه با 
کرونــا در ادامه به موضوع تعطیلی ادارات در 
پایتخت اشــاره کرد و با تاکید بر اینکه اصلا 
موضــوع تعطیلــی ادارات در تهران مطرح 
نیست، گفت: امروز در جلسه ستاد تصریح 
شد که روسای ادارات می توانند کمتر از یک 

سوم هم از کارمندان خود استفاده کنند.
وی تاکیــد کرد: خیلی از دســتگاه ها 
امکان آزادسازی نیروهای خود را ندارند اما 
ما اختیار را به روسا دادیم که تعداد کمتری از 

نیروهایشان حضور داشته باشند.
رحمانی فضلی گفت: تاکید ما بر شناور 
شــدن ساعات کار است، این به این معنا بود 
کــه اختیار تعداد کارکنان را بعد از دو هفته به 
رؤسا بدهیم تا حضورشان را شناور کنند اما 
قرار نیست خدمات رسانی به مردم متوقف 
شود، مردم می توانند به ادارات مراجعه کنند 
امــا تعداد کارمند کمتــری در آنجا خدمت 
رســانی خواهند کرد. او در ادامه با بیان اینکه 
طی ماه های گذشته نقاط ضعف و آسیب ها 
مشخص شده است، افزود: در ۳۸ جلسه ستاد 
بیــش از  ۳۴۰یا ۳۵۰ مصوبه به ۳۳ دســتگاه 
اجرایی ارائه شد و همه دستگاه ها گزارش ها، 
ایرادها و اشــکالات را دادند و متناسب با آن 

برنامه ریزی انجام شد.
وزیــر کشــور گفت: برای ۴۳ شــهر 

و ۴۶ شــهری که در دو مقطــع ۵ و ۱۴ آبان 
محدودیت ها اتفاق افتاد، گزارش ها نشــان 
دهنده این است که بیش از ۶۰ درصد شهرها 
مســیر خودشان را از سمت قرمز به نارنجی 
سوق دادند و لذا بستری ها رو به کاهش است.
وی در ادامه افــزود: از ۸۰ میلیون نفر 
جمعیتی که در کشــور وجود دارد ۸۰۰ هزار 
نفر به کرونا مبتلا شده اند و حتی اگر این رقم 
را دو برابــر یعنی یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفر 
هم در نظر بگیریم تنها دو درصد از جمعیت 
کشور به کرونا مبتلا هستند و همه این کارها 

برای این افراد است.
رحمانی فضلی ادامه داد: اما اگر این دو 
درصد را کنترل نکنیم این بیماری تسری پیدا 
می کنــد، لذا خود مردم باید به صورت دقیق 
رعایت پروتکل ها را در دستورکار قرار دهند 
به شکلی که نخست مبتلایان با کوچکترین 
علامت به مراکز پزشکی مراجعه کنند و تست 
بدهند. وی ضمن درخواســت از مردم برای 
همکاری بیشــتر در شناسایی افراد کرونایی 
افزود:  رهگیری بیماران کرونایی به ما نشــان 
داد که هفتــاد و پنج درصد مبتلایان قرنطینه 
را نقــض کرده اند. ما فردی را داریم که مبتلا 
به کرونا بوده اســت و بر اساس بررسی های 
صورت گرفته متوجه شــده ایم به ۱۶ استان 
تــردد کرده اســت. هر چقــدر در کنترل و 
شناسایی آن ۲ تا ۳ درصد مبتلا نسبت به کل 
جمعیت کشــور موفق شویم می توانیم برای 
آن ۹۷ تا ۹۸ درصد افراد ســالم محدودیت ها 

را کاهش دهیم.
او ادامه داد: خوشبختانه هفته قبل اولین 
محموله تست های ســریع تحویل وزارت 
بهداشــت شد و بین بیمارســتان ها و مراکز 

مختلف توزیع شده است.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد مبارزه با 
کرونا گفت: اما مرحله دوم رعایت سایر مردم 
است که دســتورالعمل های عمومی همانند 
خودداری از ترددهای غیرضروری و استفاده 

از ماسک را انجام دهند.

رحمانــی فضلــی با انتقــاد از برخی 
سطحی نگری و سهل انگاری در ابتدای شیوع 
ویروس کرونا در کشور، گفت: وقتی فوتی ها  
به دو رقم رسید خیلی ها فکر کردند از کرونا 
عبــور کردیم اما با عدم رعایت ها پیک دوم و 
سوم را هم گرفتیم، به همین منظور ما ۱۸ مورد 
توصیه داریم و برای هر کدام دســتورالعمل 
نوشتیم تا در هر شرایطی کنترل های مناسبی 

صورت بگیرد.
وی در ادامه به برگزاری برخی جلسات 
مجلس شورای اسلامی با حضور نمایندگان 
مجلس شــورای اسلامی اشاره کرد و افزود: 
در مورد جلسات مجلس شورای اسلامی نیز 
آقای نمکی نامه ای نوشتند، با دوستان صحبت 
شــد اما اعلام کردند با توجه به اینکه فضای 
مجلس بزرگ اســت و سقف بلند و تهویه 
مناسبی وجود دارد، با به کارگیری سالن هایی 
که در مجلس است همه موارد رعایت خواهد 

شد.
فرمانده قرارگاه عملیاتی ســتاد مبارزه 
با کرونا همچنین درباره لزوم همراه داشــتن 
کارت ملی برای اخذ خدمات از دستگاه های 
دولتی نیز گفت: یکی از حلقه های کار در طرح 
جدید رهگیری مبتلایان بود که با محوریت 
مخابرات و وزارت راه و شهرســازی در ۱۰ 
روز گذشته بســیار خوب عمل شد چرا که 
بیماران را از طریق شــماره ملی در پایانه ها و 
فرودگاه ها شناســایی می کنند و مقرر شد که 

این کار تسری پیدا کند.
رحمانی فضلی در پایان با تاکید براینکه 
بی تردید کنترل این ویروس هدف اصلی ما 
است، افزود: اگر نتوانیم در این دو هفته طرح 
را به جای مناسب برسانیم باید آن را ادامه دهیم 
و با شناسایی بیماران، قرنطینه و درمان آن ها 
می توانیم به هــدف اصلی خود از این طرح 
برســیم همچنین امیدواریم واکسن ها عمل 
کنند و داروهایی که موفقیت آمیز بوده هم به 
تدریج افزایــش پیدا کنند تا به این ترتیب با 

کار ترکیبی بتوانیم موضوع را مدیریت کنیم.

  عبدالرضا رحمانی فضلی فرمانده قرارگاه عملیاتی ستاد مبارزه با کرونا با بیان این که مردم در اجرای طرح دو هفته ای محدودیت های کرونایی 
همکاری بسیار خوبی داشتند، گفت: بیش از ۸۰ درصد مردم خودشان شیوه نامه ها را راعایت کردند و نتایج موفق طرح خود را نشان داد. 
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ســرویس سیاسی- دبیرکل حزب کارگزاران گفت: مصباحی مقدم، قبل از این هم، 
حرف هایی نزده که تحقق پیدا کرده باشد.

»غلامحسین کرباسچی«، دبیرکل حزب کارگزاران، با بیان اینکه وضعیت اصلاح طلبان 
در انتخابات، روشن نیست، گفت: نه اصلاح طلبان با قدرت به بحث انتخابات ورود کرده و 
کار کرده اند و نه در طرف مقابل معلوم است چه کسی کاندیدا می شود، انتخابات، همواره 
انتخابات بین افراد است، از این رو ابتدا باید افراد مشخص شوند. فعلا زمینه سفیدی است که 
هرکسی حرفی می زند، مصباحی مقدم، قبل از این هم، حرف هایی نزده که تحقق پیدا کرده 
باشد. دبیرکل حزب کارگزاران در پاسخ به این سوال که چه مولفه هایی بر بحث مشارکت 
در انتخابات تاثیرگذار است؟ اظهار کرد: به هر حال باید دید انتخابات چگونه سازماندهی 
می شود، در انتخابات هم حکومت، هم گروه های سیاسی و هم اراده مردم،تاثیر دارد فعلا 
هیچ کنش قابل توجهی اتفاق نیفتاده است. او درباره ارزیابی خود از انتخابات دو قطبی افزود: 
ابتدا باید ببینیم آیا قطبی شکل می گیرد یا نه، در حال حاضر نمی توان در خصوص دو قطبی 
بودن انتخابات اظهارنظر کرد هم باید، اراده سیاسی در مردم ایجاد شود تا بتوانند بهتر انتخاب 
کنند و در گروه های سیاســی هم، باید این احســاس، ایجاد شود که فعال شوند و گزینش 
درستی داشته باشند، در نتیجه این حرف ها، حرف های مقدماتی بوده که برای هیچکدام از 
طرفین، قابل اعتنا نیست. کرباسچی در پاسخ به اظهارات مصباحی مقدم مبنی بر اینکه هرچه 
مشارکت بیشتر شود جریان چپ برنده انتخابات می شود القا است، ادامه داد: ابتدا باید آزموده 
شــود چراکه حرفهایی که گفته می شــود حرف و تحلیل است که قابل اعتنا نیست، ممکن 
است بنده بگویم می تواند چنین اتفاقی رخ دهد اما ممکن است دیگری بگوید نمی شود این 
گونه نظرات آنچنان معتبر نیست از این رو مصباحی مقدم باید آمار و ارقامی بدهند گذشته را 
روشن کنند، بگویند در کدام انتخابات، مردم چه میزان شرکت کرده اند چه کسی برنده شده 
و در کدام انتخابات، مردم کمتر شرکت کرده و چه کسی برنده شده است به بیانی یا مردم را 
وادار کنیم که، یک اراده سیاسی در آنها شکل بگیرد و وارد صحنه شوند یا نه، کاری کنیم که 
مردم بی تفاوت شوند و بگوییم هر کسی که شما انتخاب کنید بدین گونه، سخنان مصباحی 
مقدم عملی می شود طبیعی است اگر چنین القایی به مردم صورت گیرد مشخص است که 

مردم برای چه چیزی باید در انتخابات شرکت کنند!
این چهره سیاسی اصلاح طلب عنوان کرد: باید به مردم بگوییم بیایید بین افرادی که 
با هر مکانیزمی معرفی می شــوند، انتخاب کنید. اینکه بگوییم هرکس بیاید فایده ای ندارد 
اینها، القائاتی است که در جهت کم کردن مشارکت در انتخابات است، اگر کسی، شخصیت 
سیاســی باشــد و به منافع ملی هم فکر کند باید به گونه ای حرف بزند که مردم رغبتی برای 
شرکت در انتخابات پیدا کنند نه اینکه بگوییم، هرکسی و هر تعدادی بیاید فایده ای ندارد. این 
سخن مصباحی مقدم، این معنا را منعکس می کند مبنی بر اینکه هر کسی بیاید هم در نتیجه 

آن فردی که مصباحی مقدم و طیفش می پسندند انتخاب می شود.
او افزود: این سخنان، ضد مشارکت است و همان حرفی است که بیگانگان، ضدانقلاب 
ها و براندازها و غیره تابع آن هستند تا بگویند انتخابات در ایران هیچ تاثیری ندارد. این سخنان، 
سخنان سیاسی نیست اینهایی که حرف می زنند، باید یک مقدار به جنبه های سیاسی دقت 
کنند، اینگونه صحبت کردن، مردم را ناامید کردن و اینکه گفته شود انتخابات هیچ فایده ای 
ندارد و هر کس بیاید تاثیری در نتیجه انتخابات ندارد، نه نظام با اینگونه حرف ها موافق است 
و نه اینکه منافع مردم در آن اســت، این ســخنان، بحث های ساده لوحانه ای است که برخی 
آقایان بر زبان جاری می کنند.  گفتنی است، »غلامرضا مصباحی مقدم«، سخنگوی جامعه 
روحانیت مبارز، در گفتگویی اعلام کرده بود: اینکه می گویند هرچه مشــارکت بیشتر شود 
جریان چپ برنده انتخابات می شــود القا اســت. احمدی نژاد در انتخابات سال ۸۴ و ۸۸ با 
بالاترین نرخ مشارکت انتخاب شد. چرا دائما القا می کنند که اصولگرایان در پی مشارکت 
کمتر هستند؟ این خلاف واقع است البته تاثیر خود را روی افکار عمومی جامعه هم گذاشته 
اســت. مگر مردم همه تابع یک جریان سیاسی هستند؟ البته تعبیر راست و چپ را مناسب 

نمی دانم ولی تقریبا جا افتاده است.

کرباسچی دبیرکل حزب کارگزاران: 

این حرف ها درست نیست

کذب خواند

انتخابات ۱۴۰۰ 

رســانه نزدیــک به جبهــه پایداری اظهــارات کریمی قدوســی را تکذیب کرد.
رجانیوز رسانه نزدیک به جبهه پایداری، در کانال تلگرامی اش نوشت: »محتوای توییت 
)کریمی قدوسی( از سوی منابع رجانیوز تکذیب شد.« وی از کریمی قدوسی هم انتقاد کرده: 
»شایســته است شخصیت ها و رسانه ها در چنین مواقعی در انتشار محتواهای شان دقت 
بیشــتری داشته باشند«.این رسانه همچنین نوشت، ساعتی پس از ترور آقای فخری زاده، 
جواد کریمی قدوســی نماینده اصول گرای مجلس، در توییترش مدعی شد که »با اصرار 
دشمن و تاکید حسن روحانی، محسن  فخری زاده با آمانو، مدیرکل پیشین آژانس بین المللی 

انرژی اتمی ملاقات کرده است.

محمد عطریانفر در پاســخ بــه این که »اختلافــات درون جریانی اصولگرایان به 
خصوص بعد از تشکیل مجلس یازدهم خیلی جدی تر شده، فکر می کنید این موضوع 
می تواند اصولگرایان را تضعیف کند یا اصلاح طلبان و اصولگرایان رقابت پایاپایی خواهند 
داشت؟« گفت: پیامد پیروزی در انتخابات مجلس به اختلافات اصولگرایان در لایه میانی 
و پایینی آنها دامن زده است و شاید تاثیرش را در رقابت ریاست جمهوری بگذارد اما من 
تصور می کنم اصولگرایان در مقطع حضور قطعی در انتخابات روی یک نامزد انتخاباتی 
توافق کنند و اختلافاتشــان را )چه اختلافات ظاهری و چه اختلافات ذاتی( در جریان 
انتخابات ریاست جمهوری کاهش خواهند داد، چون مطمئن هستند اگر با دو یا سه نامزد 
در انتخابات ظاهر شوند، شکست شان قطعی است. لذا بر اساس تجربه پیشین آنها به سمت 

توافق و وحدت نظر انتخابات ریاست جمهوری پیش خواهند رفت.

ضرر کرد
محمدجواد حق شــناس گفت : دنیای سیاســت دنیای واقعیات و ممکنات است. 
اصلاح طلبان در مورد آقای روحانی تجربه تلخ و شــیرین و البته ســنگینی داشــتند. در 
فرســتادن روحانی به پاســتور موفق عمل کردند اما به لحاظ سازمانی و پایگاه رأی ضرر 
بسیار کردند. آموزه های تجربه روحانی قطعاً در تصمیمات آینده اصلاح طلبان اثرگذار و 

کارساز خواهد بود.


